
                                            Bregninge Vandværk 
Dagsorden 

Generalforsamling den 24. marts 2022 kl. 19.00 
 

 
1.  Valg af dirigent:   Henrik Aunsholm  
                                                                     
   
 
2. Beretning om det forgangne år:  Se nedenfor 
 
 
 
3. Det reviderede regnskab  Godkendt 
 forelægges til godkendelse: 
 
 
4. Budget for det kommende  Godkendt 
 år forelægges til godkendelse. 
 
 
5. Behandling af indkomne forslag:  Ingen indkomne forslag 
 

- Indkøb af hjertestarter  Der bliver indkøbt og opsat en hjertestarter 
    på vandværket. 
 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen:  John Andersen blev genvalgt 
 
Til bestyrelsen afgår efter tur: 
 
Kasserer John Andersen 
 
 
7. Valg af suppleant til bestyrelsen:  Gunnar Piil ønskede ikke genvalg 
    Henrik Aunsholm blev genvalgt 
    Julius Gammel blev valgt 
Gunnar Piil  
Henrik Aunsholm 
 
8. Valg af revisor:   Alle 3 genvalgt 
 
Som revisor afgår efter tur: 
 
Joachim Schrøder 
Hanne Christensen 
 
Revisor suppleant 
Heinrich Storr 
 
9. Eventuelt:    Ingen ting i debat 
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Formanden aflagde beretning og orienterede kort om vandforbruget der er ganske stabilt. Vi har 

indvundet 28477 m3 som står meget godt i forhold til vores indvindingstilladelse på 35000m3. Det 

har ikke været muligt at måle et eventuelt spild da der igen i år, desværre, også var mange 

medlemmer der ikke havde aflæst deres målere, hvorfor der havde været et skøn. 

 

Heller ikke i år 2021 har der været problemer med vandkvaliteten. Vi måler stadigvæk som 

lovgivningen foreskriver plus et par parameter mere. Der tilsættes stadig ikke nogen former for 

kemikalier eks. Klor. Vandet beluftes og filtreres hvorefter det pumpes ud til forbrugerne. FLOT 

 

Der har som i 2020 heller ikke i det forgangne år været nogen større anlægsarbejder eller 

nyanskaffelser. Vores økonomi er derfor også god og solid. Her til foråret vil Tømrer Villebæk 

lægge nyt tag på vandværket, samt nye tagrender og nedløb. Mindre renoveringsarbejder af 

murværket vil ligeledes blive foretaget. 

 

Der er lagt en plan for påbegyndelse af digitalisering af vores ledningsnet, men det er en langvarig 

proces der vil strække sig over et par år. 

 

Vi har fundet et firma der kan servicere vandværket til afløsning for ConTech der gik konkurs: IQ 

Matic, der endvidere har ansat nogle medarbejdere fra ConTech. 

 

Også i 2021 har vi valgt ikke at lave nogle fusioneringsaftaler. 

 

Stor tak til bestyrelsen og de frivillige der støtter op om vandværket herunder opsyn, græsslåning og 

stiller værtsskab til generalforsamlingen. 


